

## Referat fra styremøte 23/9-24

Tilstede; Misty Knowlton, Niclas Strøm; Kakki Balterud-Antonsen, Erna Opseth

1. Helena trekker seg fra fra styret, men sitter ut 2024. Hun trekker seg som leder for jaktarrangement etter prøven den 14 og 15. september
2. Helena har skrevet til våre spaniels bladet. Misty overtar denne funksjonen inntil videre. Aktuelle tema for julenummeret er fra Oslo Dog Show og jaktprøvene.
3. Utstillinger 2025; Det er flere muligheter/forslag for utstilling i 2025
  - Det er spørsmål om vi skal ha utstilling sammen med Odal Hundeklubb 21. og 22. juni 2025. Spanielklubben ønsker å holde utstillingen på lørdagen, da det er flest påmeldinger på lørdag. Odal hundeklubb hadde lørdag i 2024, så om vi kan rullere på dette? Odal synes at vi skal beholde utstillingsdagen vår på søndag, da dette har noe med parkeringen å gjøre.
  - Det kan også være aktuelt å ha utstilling sammen med Retriverklubben i Mjøndalshallen 1.november. Her vil det komme kostnader for hall-leie.
  - Det er forslag om utstilling når det er Oslo Dog Show den 15 og 16. november. Da vil vi få mulighet til å vise frem rasen vår til flere.
  - Så er det Nisseutstillingen den 28. desember i Stangehallen. Dette er sammen med retriverklubben.

Vi avholdt en liten avstemming mellom oss i styret, og da blir det til at vi går for Oslo Dogshow og Nisseutstillingen. Misty gir beskjed til Odal Hundeklubb om at vi avstår å ha utstilling sammen med de neste år.

4. Det er ønskelig at vår avdeling skal holde bevegelig spor, og fersksporprøver. Misty er klar som dommer, og Niclas er også snart klar. Misty søker hovedstyret om dette. Forslag til pris er kr 650,- pr prøve. Herav vil kr 500,- gå til betaling av dommer.

5. Når det gjelder JAL/apport prøver for 2025, så er det avholdt møte med jaktutvalggruppen da vi ønsker å høre hva slags samarbeide vi kan gjøre. Et godt forslag fra jaktkomiteèn HS; Vestfold har et veldig fint område for jaktprøver, så om det er mulig å slå sammen med Oslo om for eksempel 3 dagers prøve? Dette tas opp igjen nærmere.
6. Det bestilles dommer-jakker fra Canelana med logo og navn på til Misty og Niklas. Det ser litt mer profesjonelt ut når man skal være ettersøksdommere. Det bestilles også til Kakki, med tanke på utstillinger og andre aktiviteter.
7. Når det gjelder Oslo Dogshow så ble dette et veldig vellykket arrangement. Det var stor interesse for rasen vår. Vi planlegger dette som en utstilling til neste år, og da kanskje ha med en representant for hver rase for spanielen.
8. Ny dato for klippekurs er 12/10-24. Solveig Holth oppretter selv dette som et arrangement på Oslo/Akershus sin side.
9. Niclas undersøker lokaler dersom vi skal arrangere nosework kurs. Nicklas sender mail til styreleder i Fet hundeklubb.
10. Utstillingstrening? Det er hvis Niclas har kapasitet til dette. Arrangere eventuelt som Pop-up trening hjemme hos han
11. Med tanke på neste år så kanskje vi kan spørre på FB-siden vår om noen har lyst til å sitte i styret? Og forhøre oss litt om hva slags aktiviteter medlemmene har lyst på? For eksempel skitrening/passeringstrening? Tur-grupper osv. Vi bør ha som mål å bli en mer aktiv klubb, da vi er veldig mange medlemmer i Oslo/Akershus
12. Vi har mye penger på brukskontoen vår. Det er forslag om å flytte over kr 30 000,- til vår høyrentekonto. Misty ordner med dette.

Neste styremøte onsdag 23/10-24 kl 20?

Erna

Referent